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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Milyen jövőt szán a kistelepülési óvodai, iskolai ellátásnak?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási miniszterhez. A kérdésre írásban
várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Kistelepülések polgármesterei panaszolják, hogy elfogadhatatlannal tartják, ha a szülőknek
munkába menetel előtt más települések óvodájába, iskolájába kell szállítaniuk gyermekeiket,
mert az önkormányzat nem képes óvoda, iskola fenntartására . Az esetek egy részében a
családokat sújtja az is, hogy emiatt kell egyre növekvő áron utazásukhoz bérletet vásárolniuk,
és alkalmazkodniuk kell a mindinkább ritkuló járatokkal működő tömegközlekedéshez. A
települések egy részére a járatok ritkulása miatt - pl. a helyben dolgozó szülőnek -
lehetetlenség elfogadható időn belül visszajutni . Az óvodáztatás feltételeit tovább rontja az is,
ha a téli havazások időszakában falu sokszor napokra el van vágva a külvilágtól .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Készült-e felmérés a kistelepülési óvodások, kisiskolások helyzetéről a fenti
problémákat vizsgálva, és ha igen, milyen eredményt hozott? Ha ilyen nem készült,
tervezi-e ilyen felmérés elvégzését a jövőben a kötelező óvodáztatás, illetve a
tankötelesség teljesítése érdekében?

2. Milyen módon kívánja az óvodák, legalább az iskolák alsó tagozatának jövőjét a
kistelepüléseken biztosítani?

3 . Milyen módon kíván enyhíteni azon szülők anyagi terhein, akik más településre
kényszerülnek járatni, illetve kísérni gyermekeiket óvodába, iskolába?

Tisztelettel várom válaszát .
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